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Protokollsanteckning

Ärende 4, Försäljning av Bildhuggaren

Bildhuggaren byggdes i syfte att fungera som förskola och äldreboende, verksamheter som
skulle drivas i kommunal regi. Under processens gång bytte den styrande koalitionen
riktning och väljer nu att sälja byggnaden. Vi i Miljöpartiet är kritiska till hur koalitionen
hanterat ärendet och när man hösten 2020 gick ifrån de tidigare planerna på att driva
verksamheterna reserverade vi oss mot detta beslut.

Bildhuggaren var tänkt att skapa möten över generationsgränser. Det planerades också ett
“nattis”, förskoleverksamhet tillgängligt på obekväma tider, något som är väldigt viktigt för
föräldrar med arbetstid förlagd på kvällar och nätter. Att verksamheten nu kommer bedrivas i
privat regi innebär att kommunen förlorar möjligheten att styra över vilken sorts
förskoleverksamhet som kommer att bedrivas på sikt.

I detta skede konstaterar vi att förarbetet inför försäljningen verkar skötts bra, där
förvaltningen beaktat flera aspekter istället för att bara välja den köpare som bjudit högst. Vi
har alltså inga synpunkter på hur försäljningen skett, bara att den sker överhuvudtaget.

Miljöpartiet i Huddinge vill i framtiden se mer långsiktig planering av kommunala
verksamheter. Med bättre prognoser och mer gediget förarbete bör man inte behöva byta
riktning halvvägs in i bygget. Att försäljningen av Bildhuggaren går med vinst bör inte ses
som ett bevis på att projektet varit lyckat, bara att man minimerat skadan av den kortsiktighet
som styr så mycket av koalitionens arbete.
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